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Записник са 137. седнице Управног одбора РНИДС одржане 26. новембра 2012. 

године, са почетком у 18 часова и 38 минута, седници присуствовало 7 од укупно 7 

чланова УО. Драгомир Васиљевић, председник УО, Зоран Бухавац, заменик председника 

УО, Александар Павловић (дошао у 19 часова, у току прве тачке), Душан Стојичевић, 

Наташа Радовић, Снежана Божић и Станиша Јосић, чланови УО; 

Бранислав Анђелић вд директора, (без права гласа, присутан од друге до четврте тачке 

дневног реда); 

Војислав Родић, председник Конференције суоснивача (без права гласа, присутан током 

треће тачке дневног реда); 

Јована Цветковић, менаџер канцеларије (без права гласа), записничар на овој седници. 

 

Сходно члану 21. Пословника о раду Управног одбора, записник са 136. седнице УО је 

усвојен са 6 гласова ЗА. 

 

ЈЕДНОГЛАСНО је усвојен следећи: 

 

Дневни ред: 
 

1. Измене правилника о спровођењу набавки 

2. Извeштaj о раду кoмисиje зa нaбaвку прojeктa сoфтвeрa 

3.  Припрeмe зa рeдoвну сeдницу Кoнфeрeнциje суoснивaчa 

4.  Усвајање измена и допуна Финансијског плана за 2012. годину 

5.  Разматрање извештаја Asee и даље активности у вези избора директора 

 

Прва тачка: Измене правилника о спровођењу набавки 

 

По спроведеној дискусији, са већином гласова 6 ЗА и 1 УЗДРЖАНИМ донет је закључак 

којим се наставља рад по овом питању на једној од следећих седница УО. 

 

Друга тачка: Извeштaj о раду кoмисиje зa нaбaвку прojeктa сoфтвeрa 

 

Управни одбор је примио к знању донету Одлуку в.д. директора о усвајању  извештаја 

комисије и обустави поступка набавке услуга.  

 

Трећа тачка: Припрeмe зa рeдoвну сeдницу Кoнфeрeнциje суoснивaчa 

 

Председник Конференције суоснивача је известио Управни одбор о спроведеним 

припремним радњама за редовну седницу. Након тога спроведена је дискусија о 

досадашњем току припрема.  

 

Четврта тачка: Усвајање измена и допуна Финансијског плана за 2012. годину 

 

Након излагања в.д. директора ЈЕДНОГЛАСНО је усвојен предлог измена и допуна 

Финансијског плана за 2012. годину. 

 

http://www.rnids.rs/
http://www.рнидс.срб/


 

Пета тачка: Разматрање извештаја Аsee и даље активности у вези избора директора 

 

Управни одбор је размотрио извештај и предузеће даље кораке у циљу процеса избора 

директора. 

 

 

У Београду 26. новембра 2012. године  

Седница је завршена у 21 часа и 30 минута 

 

Записник саставила:                                                                             Председник УО 

 

Јована Цветковић,  менаџер канцеларије                                      Драгомир Васиљевић     


